

SpLitt

# Styrelsemöte Protokoll

---

19 November/ KL. 16:15 / Ringius

**Ordförande: Erica Jonasson**  
~~Vice-Ordförande: Ida Lynne~~  
**Kassör: Olivia Darstedt**

**Ledamot: Erik Månsson**  
**Ledamot: Line Larsson**  
**Ledamot: Joel Randeblad**  
**Ledamot: Maria Palm**

## Formalia

F1 Möte öppnas

F2 Val av mötesfunktionär:  
sekreterare: Olivia Darstedt

justerare: Erik Månsson

F3 Fastställa föredragslista

Tillägg: Kolla igen Ekonomisk rapport

## Information

### I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift. Erica går igenom tidigare protokoll.

### I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info: Erik informerar om att var kärträff 18/11, vilket ingen av HumSek närvarade. Humanisternas dag är 5/12, bra om föreningarna delar evenemanget. Eventuellt behöver de hjälp mellan 12-12.30 med att ställa upp fika. Hum-dagen kommer ha en livepod i vardagsrummet och det kommer även vara föreläsningen. Lunch kommer att delas ut, när dagen är slut är det fest på e-puben för alla humanister.

Anna i HumSek föreslog att SAMO ska sitta med i programråden och sedan återkoppla till HumSek, så att kåren får en insyn i programrådet.

Angående stadgarna som SpLitt önskar ändra, vill HumSek att vi bara förtydligar p.60, och har en bredare formulering. Men troligtvis kommer det ej vara en svår sak att gå igenom.

### **13 Uppdatering skrivtävling**

Budget har skissats upp och pengar på 14.500 har sökts från Umeå Studentkår och från HumSek. Tävlingen kommer ha en fri form med en teckengräns, runt ett tema.

### **14 Uppdatering adventskalender**

Ska publiceras på hemsidan och länkas på sociala medier. Varje inlägg kommer ha en bild som Joel fixar. De som läser kommer att rösta hur berättelsen kommer att fortgå. Sista publiceras på julafton.

### **15 Nytt från SAMO**

Joel har nu gått sin SAMO-utbildning och informerat sin egen klass. De andra klasserna kommer att kontaktas senare.

### **16 Kårmingel**

TEMA: Styrelseutveckling och överlämning. Folkuniversitetet var där, Steffan Ohlander, informerade om studiecirklar. SpLitt kan vända sig dit med sin novelltävling och eventuellt få sponsring. Tips om att hålla driven i ordning och organisera pärmar. Vi borde börja med en överlämningsperiod istället för en kort muntlig överlämning, så att man får gå bredvid ett tag och att det finns dokument tillgängligt.

### **17 Ekonomisk rapport**

Olivia går igenom bokföringen från 20190930-20191119

## **Diskussion**

### **D1 Overallfärger**

Förslag:

Senapsgul, 11111

Beige (brun), 11

Gammelrosa, 1111

Terracotta-Orange, 11

Mintgrön, 111

Mörkgrå, 11

## **D2 Julfest**

Förslag kommer att kombinera skriverworkshopen med julfika istället för att ha en julfest. Förslag kommer även in att ha dekorera pepparkaksverkstad.

## **D2 Extra insatt årsmöte**

Diskussion förs att det vore bäst att vänta in HumSeks godkännande av förändringen av stadgarna 25/11, vilket innebär att årsmötet tidigast kan ske 5/12.

## **Beslut**

### **B1 Overallfärg**

vi röstar fram: Senapsgul, Gammelrosa, Mintgrön. Erica kommer att kontakta overallens vänner med dessa färgförslag.

### **B2 Julfest**

Styrelsen beslutar att julfest blir istället julmys, i samband med skriverworkshopen.

### **B3 Extra insatt årsmöte**

Styrelsen beslutar att ha styrelsemöte 9/12 klockan 16.30. Handlingarna som kan komma ut ska komma ut så snart som möjligt.

Övrig fråga:

Nej

**F4 Möte avslutas**

Underskrifter

Ordförande:

Sekreterare:

Justerare: